



Referat - Styremøte i Røros Idrettslag RIL 1/25 Røros IL Fotball

Dato: 14. januar 2024

Kl: 20.00 – 22.00

Sted: Teams

Til stede: Jones, Marie, Trond Morten, Ole Peder, Lars W og Monica

Fraværende: Ståle (Representant fra hovedlaget) og Ann Karin

Sakliste

Vedtaksaker:

Sak 1/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Sak 2/25: Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Sak 3/25: Møteplan for styret våren 2025

Orienteringssaker:

O-sak 4/25: Status økonomi v/Lars

O-sak 5/25: Årshjulet v/Marie

O-sak 6/25: Lagspåmelding ungdom og senior sesongen 2025, v/ Ole Peder

O-sak 7/25: Valgkomiteens arbeid fram mot fotballgruppas årsmøte i 2025, v/Marie

O-sak 8/25: Dugnader våren 2025, v/Monica

O-sak 9/25: Videre arbeid med sportsplan, v/Marie

O-sak 10/25: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker

O-sak 11/25: Eventuelt

VEDTAKSSAKER:

Sak 1/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 9. desember, med kommentarfrist 13. januar. Ingen merknader innkommet.

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 9. desember 2024

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 9. desember 2024 godkjennes.



Sak 2/2025 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste

Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger

Sak 3/25 Møteplan for styret våren 2025

Leder presenterer forslag på møtetidspunkter for første halvår 2025.

Vedtak: Styret fortsetter med styremøter en gang i måneden. Fortrinnsvis møtes vi fysisk på Bergstadens Hotell. Er det flere som ikke kan bli med fysisk, kjører vi møtet på Teams. Alle møter (hvis mulig) er på torsdager kl. 20.00 – 22.00. Datoer: Tirsdag 14. januar, torsdag 13. februar, torsdag 13. mars, torsdag 10. april, torsdag 8. mai, torsdag 5. juni. Styremøter i tillegg til disse avtales ved behov.

ORIENTERINGSSAKER

O-sak 4/25: Status økonomi v/Lars

Jobbes med årsoppgjøret for 2024, men ikke ferdig. Ligger an til godt resultat.

O-sak 5/25: Årshjulet v/Marie

Leder presenterer årskalender som oppdateres fortløpende. Verket stengt i martnan og femundløpet. Styret informerer trenerne og lagledere.

O-sak 6/25: Lagspåmelding ungdom og senior sesongen 2025, v/ Ole Peder

Sportslig leder orienterer om påmeldte lag. Sterk usikkerhet om vi har nok spillere til å stille lag på G19. Ønskelig å ha et lag i denne klassen både fra sportslig og styret sin side, men med færre spillere enn først signalisert, ser det dårlig ut pr nå.

O-sak 7/25: Valgkomiteens arbeid fram mot fotballgruppas årsmøte i 2025, v/Marie

Leder har hatt møte med valgkomiteen og de er godt i gang med å skaffe folk til nye verv fra og med årsmøtet.

O-sak 8/25: Dugnader våren 2025, v/Monica

Bambusa dugnad: Gjennomfører app-dugnad også denne sesongen. Gode tilbakemeldinger fra foreldre og spillere på denne løsningen. Selv om dugnaden ikke ga mer inntekter med app, så var selve dugnaden enklere å håndtere.

Støttebrev: jobbe med å finne noen som kan skaffe gevinster til støttebrevene.



O-sak 9/25: Videre arbeid med sportsplan, v/Marie

Ei gruppe skal settes ned, med variert bakgrunn fra barn, ungdom og senior fotball. Navn er foreslått og de vil bli kontaktet for å jobbe med å fremskaffe en endelig sportsplan. Forslag fra Norges Fotballforbund skal gjennomgå og tilpasses vår klubb og ambisjonsnivå.

O-sak 10/25: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker

- Kort info om status G19, senior herrer og senior damer v/Ole Peder
- Nytt fra hovedlaget? v/Ståle
Ståle var fraværende, så ingen nytt å melde.
- Samarbeid med Yngres cup, status fra Marie etter første møte med håndballgruppa
Planlagt nytt møte om samarbeid innen 3-4 uker.
- Innetreninger i Verket, status fra Ole Peder og Marie
- Oppstart for dem som nå går på 1. trinn – hvem har ansvar og hvilket opplegg går vi for?
Sportslig har en plan om å gjennomføre et foreldremøte i februar.
- Åpen dag i Verket 25. januar, hva gjør fotballgruppa der, og hvem har ansvar?
Flyttes til nærmere våren. Informert på trener- lagleder siden FB
- Kick off Kyrksæterøra – er vi i rute?
Opplegget klart og planleggingen er i rute.
- Forberedelser til årlig møte.
- Trenerforum og trenerkursing – hva er planene for våren?
Planlagt, men ikke satt endelige datoer.
- Treningsavgifter for 2024 – er de krevd inn og har folk betalt?
Stort sett har de fleste betalt. Medlemsansvarlig har gjort et godt stykke arbeid med medlemslister og innkreving.
- Skal vi kjøre ei løypemelding i sammenheng med årlig møte?
Vi tar med en sekvens med info fra fotballgruppa.

O-sak 11/25: Eventuelt

- BDO – Trond Morten orientering om status. Frist 16.januar - skjema sendt. BDO - Nominering 2013 kull ok. Tilbakemelding fra kretsen om at det er positivt at klubben involverer seg i nomineringa. I tillegg godt mottatt fra lagene.
- Ole Peder stiller spørsmål rundt forsikring på spillere som trener i andre klubber. Er spillere som trener på andre klubber forsikret med Røros sin forsikring? Ligger et skjema på fotballforbundet som skal fylles ut og så lenge hjemme – klubben signerer, så er det i orden.